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З А П И С Н И К 

са 23. сједнице Представничког дома Парламентарне скупштине 
Босне и Херцеговине 

 
 Двадесеттрећа сједница Представничког дома одржана је у два дијела. 
 Првом дијелу сједнице – 22. јуна 2000. године, присуствовала су 33 
посланика – 21 из Федерације БиХ и 12 из Републике Српске. Одсуство са сједнице 
оправдали су посланици Иво Мијачевић, Љубомир Зовко, Вито Ракић, Мунира 
Карић и Златко Лагумџија. посланик Тарик Чаршимамовић најавио је закашњење, 
али није стигао током рада сједнице. Без најаве одсуствовао је посланик Харис 
Силајџић, као и  Хамдија Куловић и Сафет Оручевић, који су у оставци. . 
 Сједници дома присуствовао је предсједвајући Савјета министара БиХ и 
један број чланва Савјета министара, као и  други домаћи гости и представници 
међународних органиазција у Босни и Херцеговини. 

Предсједавајући Перо  Скопљак је упознао посланике да је прије сједнице 
одржан састанак Колегија са предсједницима посланичких клубова и 
представницима странака које немају клубове посланика. Нагласио је да одзив том 
састанку није био добар, али да је био кворум, те да је разматран приједлог дневног 
реда који је упућен посланицима и да су присутни  постигли сагласност да на 
дневни ред иду предложене тачке, сем тачке 4. Нацрт закона о преузимању 
дужности члана Предсједнитшва у току трајања мандата. Упознао је Дом да је 
пролонгирање распрве о овом нацрту закона тражио предсједавајући 
Предсједништва БиХ Алија Изетбеговић, док не стигне најављени приједлог ОХР-а 
и ОСЦЕ-а о регулисању овог питања.  

Други замјеник предсједавајућег, Мирко Бањац, је приговорио, рекавши да 
на Колегију није постигнута сагласност око предложених тачака дневног реда, већ 
је договорено да у приједлог дневног реда иде све што је стигло Дому, а да ли ће 
ући у дневни ред одлучиће се на сједници.  

Први замјеник предсједавајућег, Халид Гењац, нагласио је да Колегиј има 
обавезу да установи да ли су испуњене све потребне претпоствке да се одређена 
тачка уврсти у дневни ред. То је учињено и овог пута предлажући у дневни ред 
тачке за које су испуњене претпсотавке да се разматрају.  

У расправи поводом пријеога дневног реда учествовали су: Сејфудин Токић, 
Ибрахим Спахић, Мирко Бањац, Миодраг Деретић, министар Марко Ашанин, 
Абдурахман Малкић, Расим Кадић, Медиха Филиповић, Бранко Докић и Халид 
Гењац.  

Приједлоге за допуну или измјену приједлга дневног реда дали су: 
 Сејфудин Ткић – да се у дневни ред уврсти Нацрт закона о спорту 

(предлагачи посланици и делегати: С. Токић, И.Дивковић, И. Лозанчић, М.Херцег и 
Р. Ристић); 

Ибрахим Спахић – да се у дневни ред уврсти Нацрт закона о црвеном 
крсту/крижу БиХ (предлагач Едхем Бичакчић). Предложио је да се Дом на овој 
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сједници изјасни о приједлогу да се у дневни ред 24. сједнице уврсти расправа о 
економској и социјалној политици у БиХ 

Мирко Бањац – предложо да се одгоди расправа о нацртима закона под 
тачком 5, 7-12, а да се од Савјета министара затражи да о нацртима достави 
мишљење у року од 7 дана. 

Абдурахман Малкић је предложио да се у дневни ред уврсте закони о 
цестовном саобраћају које је предложио Харис Силајџић. 

Бранко Докић је предложио да се с дневног реда скине 13. тачка  - Давање 
сагласности за ратификацију Уговора о државној граници између Босне и 
Херцеговине и Републике Хрватске.  

Послије расправе дата је кратка пауза ради сумирања приједлога, а након 
паузе предсједавајући је на гласање дао прво приједлог дневног реда који је 
достављен посланицима, без 4. тачке. 

ЗА приједлог је гласало 15 од 29 присутних посланика, против је гласало 8. 
Гласајући по ентитетима, из РС два посланика,из ФБиХ ЗА је гласало 14. 

Предсједавајући је констатовао да овај приједлог није усвојен, па је 
предложио да се изврши гласање посеб о свакој предложеној тачки, а потом и о 
сваком приједлогу посланика за допуну или измјену дневног реда.  

 
Гласајући о приједлозима из расправе, Представнички дом је усвојио 

сљедећи закључак: 
 
 Нацрти закона из приједлога дневног реда под тачком 5. и 7. до 12,*/ упућују 
се Савјету министара Босне и Херцеговине на изјашњавање, како би се Дом о тим 
нацртима могао изјашњавати на сљедећој сједници. 
 Савјет министара своје изјашњење ће доставити Дому у року од 7 дана. 
 
 Пошто  је извршено гласање о свакој предложеној тачки посебно и о сваком 
приједлогу за допуну или измјену дневног реда, предсједавајући је констатовао да 
је за 23. сједницу усвојен сљедећи 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д: 

 
 1. Усвајање записника са 21. и 22.  сједнице Представничког дома; 
 2. Конституисање Савјета министара Босне и Херцеговине, 
 3. Програм рада Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ за  
     2000. годину, 

4. Нацрт закона о финансирању политичиих странака у БиХ (предлагачи:  
    посланици Никола Шпирић и Ибрахим Ђедовић), 

 5. Давање сагласности за ратификацију Уговора о државној граници између 
                Босне и Херцеговине и Републике Хрватске, 
            6. Одговори на посланичка питања и питања посланика. 
 
*/ Нацрт закона о Омбудсману Босне и Херцеговине (предлагач посланик Едхем 
    Бичакчић; Нацрт закона о међудржавним и међуентитетским комуникацијама;  
    Нацрт закона о међудржавном и међуентитетском жељезничком транспорту; 
    Нацрт закона о финансирању жељезничке инфраструктуре; Нацрт  закона  о  
    основама безбједности жељезничког транспорта,  Нацрт закона о уговорима 
    о превозу у жељезничком транспорти; Нацрт  закона о унутрашњој  и поморској 
    пловидби (предлагач:  посланик Харис Силајџић). 
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Ад – 1: Усвајање записника са 21. и 22. сједнице  
             Представничког дома 
 
 О записницима није било расправе. 
 Од 26 присутних,  са 22 гласа усвојени су Записник са 21. и Записник са 22. 
сједнице Представничког дома Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине. 
 
Ад – 2: Конституисање Савјета министара 
             Босне и Херцеговине 
 
 Предсједавајући Савјета министара, Спасоје Тушевљак, поднио је Дому 
експозе и изнио састав Савјета министара. 
 У расправи су учествовали: Ибрахим Спахић, Бранко Докић, Мирко Бањац, 
Абдурахман Малкић, Ана Хавел, Аднан Јахић, Мирко Баковић, Раденка Балта, 
Никола Шпирић, Хилмо Неимарлија и Суада Муминагић. 
 На крају расправе, поводом постављених питања у расправи,  говорио је  
Спасоје Тушевљак. 
 Послије расправе извршено је гласање о потврђивању министара и замјеника 
министара које је именовао предсједавајући Савјета министара. 
 Од 30 присутних посланика ЗА потврђивање гласало је 18, а против 10 
посланика.  
 Гласајући по ентитетима, из Федерције БиХ ЗА је гласало 10, а из Републике 
Српске 8 посланика. 
 Предсједавајући Перо Скопљак је констатовао да је Дом потврдио 
именовање министара и замјеника министара. Према томе, Представнички дом је 
потврдио именовање сљедећих министара односно замјеника министара: 
 
1. Министарство за трезор институција БиХ: 

- др Спасоје Тушевљак, министар, 
- Антон Рил, замјеник, 
- Фатима Лехо, замјеник. 

 
2. Министарство цивилних послова и комуникација: 

- мр Тихомир Глигорић, министар 
- Нуџеим Речица, замјеник, 
- Валентин Ћорић,замјеник. 

 
3. Министарство иностраних послова: 

- др Јадранко Прлић, министар, 
- Младен Босић, замјеник, 
- Хусеин Живаљ, замјеник. 

4. Министарство за европске интеграције: 
- др Бисера Турковић, министар, 
- Лидија Топић, замјеник, 
- Милован Благојевић, замјеник. 

 
5. Министарство спољне трговине и економских односа: 

- Мирсад Куртовић, министар, 
- Мићо Вуковић, замјеник, 
- Велимир Ловрић, замјеник. 
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6. Министарство за људска права и избјеглице: 
- Мартин Рагуж, министар, 
- Фадил Хаверић, замјеник, 
- др Никола Шпирић, замјеник министра.  

 
Закључујући 2. тачку дневног реда предсједвајући је  закључио и рад првог 

дијела 23. сједнице.  
 

Наставак 23. сједнице одржан је 4. јула 2000. године.  Присуствовало је 35 
посланика (из Републиек Српске 12, из Федерације БиХ 23).  

Одсуство са сједнице оправдали су посланици Иво Мијачеивћ, Раденка 
Балта, замјеник предсједавајућег Халид Гењац. Без најаве одсуствовао је г. Харис 
Силајџић (Хамдија Куловић и Сафет Оручевић су  у оставци). 

Прије почетка рада по усвојеном дневном реду, пред Домом су свечану 
заклетву дали предсједавајући Савјета министара, министри и замјеници у Савјету 
министара Босне и Херцеговине.  

Предсједавајући Перо Скопљак је, послије давања свечане заклетве, 
честитао предсједавајућем, министрима и замјеницима и пожелио им успјех у 
одговорном раду. Затим је настављен рад на 3. тачки дневног реда. 
 
Ад – 3: Програм рада Представничког дома за 2000.  
 
 Уводно излагање о Приједлогу програма рада, у име предлагача,  дао је 
Мирко Бањац, замјеник предсједвајућег Дома. 
 У расправи поводом ове тачке дневног реда учествовали су: Ибрахим 
Спахић, Суада Муминагић, Расим Кадић, Бранко Докић, Тарик Чаршимамовић, 
Сејфудин Токић, министар Мирсад Куртовић, Абдурахман Малкић, Десанка 
Рађевић и Ана Хавел.  
 У расправи је изнесено  више приједлога за допуну предложеног програма 
рада.  
 С обзиром да су се одређени посланици (И. Спахић, Р. Кадић, Т. 
Чаршимамовић и С. Токић) у својим дискусијама позивали на Одлуку Уставног 
суда БиХ, реплицирао је г. Мирко Бањац, рекавши, поред осталог, да се “у више 
наврата данас злоупотребљава Одлука Уставног суда у којој су прегласани 
представници два народа…, “да све што иде на принципу прегласавања има 
изузетно опасне посљедице по БиХ”…”да даљња процедура у имплементацији те 
одлуке мора да прође ентитетске парламенте”.  
 Ова реплика изазвала је доста реплика и жучних расправа, у којима су 
учествовали: Ибрахим Спахић, Сејфудин Токић, Хилмо Неимарлија, Брнако Докић, 
Мара Перкановић, Мирко Бањац, Бранислава Јовановић, Десанка Рађеви и Никола 
Шпирић. 
 Посланик Сејфудин Токић је  предложио  да се Представнички дом изјасни о 
повјерењу г.  Мирку Бањцу, јер он, као “један од предсједвајућих Дома, оспорава 
Одлуку Уставног суда”.  Нагласио је  да су одлуке Уставног суда коначне и 
обавезујуће. 
 Предсједвајући је послије дискусија дао паузу ради сумирања приједлога за 
допуну Програма рада. 
 Послије паузе предсједавајући г. Перо Скопљак, је констатовао да су 
сједници присутна 24 посланика. Позвао је посланике да се прво изјасне о 
приједлогу г. Токића да се гласа о повјерењу замјенику предсједавајућег г. Бањцу. 
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Један број посланика је негодовао с мјеста, приговарајући да то није тачка дневног 
реда ове сједнице и да Дом треба да гласа о Приједлогу програма и приједлозима за 
допуну Програма.   
 Реаговао је г. Расим Кадић, рекавши у својој расправи, поред осталог, да је 
дом имао тачку дневног реда – Програм рада Представничког дома за 2000. годину 
и да се најприје заврши оно што је основна задаћа ове тачке дневног реда, а сви 
други приједлози су накнадне ствари. Рекао је да он није против да се Дом изјасни 
и о приједлогу г. Токића, али да се иде редом. 
 Г. Мирко Бањац је нагласио да је посланик у расправи дао изричит приједлог 
да се гласа о повјерењу њему, али да се и он пита  зашто? “Зато што сам као 
посланик изишао и рекао то што сам рекао”.  Нагласио је да је захтијевао да се 
његова дискусија подијели посланицама и да и сам захтијева да се Дом изјасни о 
приједлогу посланика Токића за изгласавање неповјерења њему као члану Колегија.  
 Посланик Ријад Рашчић је у својој дискусији  поводом приједлога посланика 
Токића, поред осталог, рекао “да је једно од основних уставних права право 
посланика’ да у Скупштини изнесу своје мишљење и да за то не могу бити 
кривично, наравно ни морално прогнани”… “Колега  Бањац има право да каже да у 
овој држави БиХ не могу бити народи у једном  или другом ентитету 
конститутивни… Моје је мишљење да треба да будемо конститутивни и ми треба  у 
овом парламенту на демократскм принципима да се убјеђујемо за те циљеве”, рекао 
је, поред осталог, г. Ријад Рашчић. 
 Реплицирао је г.Токић. Затражио је да се посланицима достави текст 
дискусије г. Бањца. Рекао је,поред осталог,  да он не тражи опозив г. Бањца као 
посланика, него као замјеника предсједавајућег Представничког дома, “као човјека 
који ће сутра са г. Бичакчићем и другим из концепта ове власти сједити и 
представљати овај Представнички дом пред међународним институцијама, владама 
и парламентима…”. 
 Даље су у расправи поводом овог питања учествовали: Мара Перкановић, 
Мирко Бањац, Вито Ракић, Сејфудин Токић и Иво Дивковић. 
 Послије расправе предсједавајући је на гласање дао прво Приједлог 
програма рада који је предложио Колегиј Дома у пуном саставу. Нагласио је да се 
Колегиј не може изјашнајвати о приједлозима посланика за допуну Програма из 
разлога што је одсутан један члан Колегија. Дао је на гласање Приједлог програма 
Колегија. 
 Од 30 присутних у вријеме гласања 24 посланика гласала су за Приједлог 
програма рада Представничког дома за 2000. годину, којег је предложио Колегиј. 
 Гласајући по ентитетима, из Федерације БиХ ЗА је гласало 11, а из РС 
такође 11 посланика.  
 Предсједавајући је констатовао да је Програм рада усвојен како је 
предложио Колегиј.  
 Што се тиче приједлога из расправе у односу на Програм, предсједвајући је 
рекао да ће се о сваком приједлогу Дом изјаснити, а да Колегиј, с обзиром да није 
комплетан, о њима не може заузети став. 
 Даље су дискутовали: Мирко Бањац, Суада Муминагић, Расим Кадић, 
Ибрахим Спахић, Бранко Докић, Сејфудин Токић, Ријад Рашчић и  Тарик 
Чаршимамовић. У расрпави је предложено да се Колегиј допуни привременом 
замјеном  одсутног члана, како би се изјаснио о приједлозима посланика, а да се 
послије тога гласа у дому о приједлозима које Колегиј не прихвати. Овај приједлог 
је привхаћен, па је предсједавајући дао паузу, како би допуњени Колегиј размотрио 
приједлоге за допуну Програма рада и о њима заузео став.   

 5



 Послије паузе предсједавајући је упознао Дом да је привремено попуњени 
Колегиј (г.Тарик Чаршимамовић умејсто г. Халида Гењца9 у паузи размотрио 
приједлоге за допуну Програма рада и о њима заузео став. Такође је саопштио које 
је приједлоге Колегиј прихватио, па су они постали саставни дио Програма рада. О 
остатку приједлога  Дом се изјаснио гласајући о сваком појединачно. На овакав 
начин у Програм Представничког  Дома за 2000. годину уврштена су и сљедећа 
питања:  
 
А – Законодавна активност: 
 

1. Закон о мањинама, 
2. Закон о реституцији, 
3. Закон о цивилној служби, 
4. Закон о слободи информација, 
5. Заон о спорту, 
6. Закон о стандардизацији (укључује и мјеритељство и акредитације), 
7. Закон о пошти – као радни наслов, 
8. Закон о међуентитетском и међудржавном друмском-цестовном превозу 

путника и робе, 
9. Закон о основама безбједности друмског саобраћаја – промета у БиХ, 
10. Закон о уговорима о превозу у друмском-цестовном транспорту у БиХ, 
11. Закон о међудржавном и међуентитетском жељезничком транспорту 

БиХ, 
12. Зкон о унутрашњој и поморској пловидби, 
13. Закон о међудржавним и међуентитетским комуникцијама БиХ. 

 
Б – Аналитичко-информативна дјелатност: 
 

1. Информација о међуентиетској сарадњи у области образовања, 
2. Резолуција о повјерењу и помирењу, 
3. Стратегија о економском и социјалном развоју, која је планирана за 

мјесец октобар, да се планира прије, по пристизању материјала и 
4. Средњорочна стратегија економског развоја БиХ.  

 
У односу на приједлоге министра Мирсада Куртовића Дом је заузео став да 

их размотри Савјет министара, те уколико их прихвати да ће постати саствним 
дијелом Програма рада Представничког дома.  

 
Поводом приједлога г. Сејфудина Токића да се гласа о повјерењу г. Мирку 

Бањцу, посланицима је достављен текст расправе господина Бањца, како је раније 
захтијевано. Повдом исте Сејфудин Токић је поново захтијевао да се Дом изјасни о 
повјерењу члану Колегија, нагласивши “да не дозвољава да се  преко ње пређе…и 
да се закључи ова тачка док се Представнички дом не изјасни о закључку за 
изгласавање неповјерења г. Бањцу”.  

Предсједвајући Скопљак је поставио питање – која је ово тачка дневног 
реда, а г. Токић је даље инсистирао на свом приједлогу. 

Реплицирао је г Бањац, па поново Токић. Даље су у расправи учествовали 
Расим Кадић, Десанка Рађевић, Мирко Бањац, Ибрахим Спахић, Бранко Докић. 

Предсједвајући је покушао да да’ на гласање прво приједлог да се у дневни 
ред уврсти гласање о повјерењу замјенику предсједавајућег. Међутим, за ријеч се 
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јавио г. Едхем Бичакчић. Он је, поред осталог, рекао да, ако се анализира данашњи 
рад, видјеће се да се пуно времена потрошило на питањима која нису на дневном 
реду.  Нагласио је да је закључак који је г. Токић предложио потпуно неуставан и 
неутемељн. Рекао је да он не привхата ни по ком основу дискусију г. Бањца, али ни 
један посланик због своје ријечи или изговореног става за скупштинском 
говорницом не може бити кажњен. 

Даље су дискутовали поново Ријад Рашчић, Сејфудин Токић, Мирко Бањац 
и Никола Шпирић.  

Предсједавајући је поново упозорио посланике да се ова расправа води изван 
тачке дневног реда и да се ово мора “уоквирити”. Зато је нагласио да ће прво 
позвати Дом да се изјасни да ли ће гласање о повјерењу замјенику предсједвајућег 
ући у дневни ред или не, па ће се онда гласати о приједлогу закључка посланика 
Сејфудина Токића. Овај приједлог предсједавајући је дао на гласање. 

 
Од 28 присутних, 10 посланика је гласало ЗА, 12 је гласало против. 
Предсједавајући је констатовао да посланици нису подржали укључивање у 

дневни ред гласања о повјерењу замјенику предсједавајућег Дома, г. Мирку Бањцу.  
Овим је окончана расправа поводом овог питања.  

 
Ад – 4: Нацрт закона о финансирању политичких странака у БиХ 
             (предлагачи: посланици Никола Шпирић и Ибрахим Ђедовић) 
 
 У расправи поводом Нацрта закона учествовали су Расим Кадић, Суада 
Муминагић, Ана Хавел, Никола Шпирић, Хилмо Неимарлија, Брнако Докић, 
Ибрахим Спахић и Абдурахман Малкић. 
 Послије расправе Дом је прихватио Нацрт закона, уз закључак да се 
предлагачу Нацрта достави текст распрве ради разматрања приликом израде 
приједлога закона. 
 ЗА Нацрт с закључком гласала су 24 присутна посланика. 
 
Ад – 5: Давање сагласности за ратификацију Уговора о државној граници 
  између БиХ и Републике Хрватске 
 
 Посланик Бранко Докић је приговорио да нису испуњене обавезе из 
Споразума о приоритетима у провођењу Уговора о државној граници између 
Републике Хрватске и Босне и Херцеговине, што је требало да се изврши до краја 
1999. године. Зато је предложио да Дом закључи да се затражи од одговарјућих 
институција да се реализују ове обавезе и да се опет да’ одређени рок за извршење 
– до краја 2000. године, како би онда били остварени услови за ратификацију 
Уговора.  
 У расправи су учествовали: Иво Дивковић, Мирко Бањац, Тарик 
Чаршимамовић и Ана Хавел. 
 Послије расправе предсједавајући је дао на гласање приједлог да се одгоди 
давање сагласности за ратификацију Уговора за сљедећу сједницу, а да се од 
Предсједнитшва БиХ затражи мишљење у вези са споменутим Споразумом о 
приоритетима у спровођењу Уговора о државној граници између БиХ и РХ.  
 Од 24 присутна, 21 посланик је гласао ЗА приједлог, а  2 посланика су 
гласала против. Према томе, приједлог је усвојен. 
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Ад – 6: Одогови на посланичка птиања и питања посланика 
 
 Тарик Чаршимамовић је предложио да се сједница Дома сазове за 7 дана и 
да се у дневни ред уврсте приједлози закона који су прошли процедуру у форми 
нацрта.  
 Предсједвајући је одговорио да је Дом исцрпио све материјале који су били 
у редовној процедури, а да ће Колегиј сазвати наредну сјендицу чим буде 
материјала. 
 
 Суада Муминагић затражила је од Колегија да за идућу сједницу предложи 
састав новоформиране Комисије за остваривање једнакости полова у БиХ.  
 
 Мара Перкановић поставила је два посланичка питања. 

1. Зашто нема одговора на њезино питање које се тиче Закона о 
приватизацији станова у ФБиХ, по којем се врши дискриминаицја 
избјелих и расељених лица, носилаца станарског права, постављањем 
само њима услова за приватизацију, за коју морају чекати најмање двије 
године. То није у складу са Законом о избјеглицама из БиХ и расељним 
лицима у БиХ, члан 2, гдје им се гарантује да неће бити дискриминисани 
од уживања било коејг права по било којем основу.                                                              

2. Како је могуће да избјегла и расељена лица из Федерације БиХ на захтјев 
за поврат станарског права у ФБиХ добију рјешења са негативним 
одговором, многи чак и рјешења о одузимању станарског права?  

3. Зашто се спори избјеглим и расељеним лицима да слободно, по својој 
вољи и без условљавања, располажу својим станарским правом.  

 
Ибрахим Спахић захтијевао је сљедеће:  
1. да министар за европске интеграције  за сљедећу сједницу посланицима 

достви информацију о оме какво је учешће БиХ у сва три округла стола 
Пакта о стабилности за Југоисточну Европу; 

2. да се Колегиј ангажује како би са представницима РТВ на нивоу БиХ или 
ентитета, договорили да се врши директан пренос сједница Дома; 

3. да Колегиј,  заједно са секретарима, обезбиједи нормалне услове за рад 
новинара и 

4. да Босна и Херцеговина поднесе захтјев за придружено чланство у 
Парламентарној скупштина НАТО-пакта. 

 
Овим је завршен рад 23. сједнице. 

 
Саставни дио овог записника је магнетограм 23. сједнице Представничког 

дома. 
 
 
            ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ 
                 ПРЕДСТАВНИЧКОГ ДОМА 
              Мр Перо Скопљак 
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